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1. Godkännande av dagordningen 

Föreslagen dagordning godkännes. 

 

2. Justering av protokoll 

Ordförande Monica Poppen samt Gunilla Persson utses att justera 

dagens protokoll. 

 

3. Föregående protokoll 

Protokollet lägges till handlingarna. 

 

4. Information om samverkan mellan Polismyndigheten och 

Bromma stadsdelsförvaltning 

Annica Persson, trygghets- och säkerhetsansvarig i Bromma 

stadsdelsförvaltning samt Matti Rönnkvist, kommunpolis, 

informerar om sina respektive verksamheter och sitt samarbete. 

Ett operativt BRÅ är under uppbyggnad där förvaltning, polis och 

externa organisation som skolor, Grannstöd och bostadsföretag, 

samverkar. Alla kommunala verksamheter i Bromma kan 

rapportera händelser. Dessa sammanställs 14:e dag i en rapport 

som går till polis, preventionssamordnare och fältassistenter.  

Polisen tar upp rapporten vid sina planeringsmöten och kan inrikta 

sitt arbete efter det behov som finns. Matti poängterar att det är 

viktigt att alla gör anmälan så polisen får koll på vad som händer. 

Pensionärsrådet tar upp att äldre bör finnas med i samverkansavtal 

mellan polis och kommun. Ett nytt centralt samverkansavtal är på 

gång som därefter ska ut lokalt. 

Annica och Matti har möjlighet att komma ut till pensionärs-

föreningars medlemsmöten. Kontakt kan ske genom 

annica.p.persson@stockholm.se. Matti undrar om intresse finns att 

organisera äldregrupper som är ute och rör sig, pratar med 

ungdomar osv. Det skulle vara till hjälp i samhället och uppskattas 

av polisen. Pensionärsrådet tar med sig frågan. Former och 

organisation får i så fall upprättas. 

 

Trygghetsevent genomförs den 4 juni kl. 17.00 – 19.00 i 

Kulturförvaltningens lokaler vid Brommaplans t-bana. 

Trygghetspromenad sker i Alvik-Traneberg tisdagen den 21 maj. 

Samling utanför t-banespärrarna kl. 16.00. 

Tyck till-appen – ett mycket bra sätt att föra fram sina synpunkter. 

 

Pensionärsrådet framhåller att: 

- samverkan mellan polis och stadsdelsförvaltning har reaktiverats 

- brott mot äldre bör vara ett fokusområde i samverkansdokument 

- viktigt med en etablerad kontakt med Cirkagruppen 

 

mailto:annica.p.persson@stockholm.se
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5. Kvarstående frågor   

Önskemål om flytt av bänk preciseras. 

Önskemål om en halvdags utbildning om hemtjänst i Bromma 

kvarstår. 

 

6. Tillgänglighetsfrågor 

Nästa etapp av upprustning av strandpromenaden är under 

projektering, utförs förmodligen under hösten. 

Gunilla Persson framför att sly inte har röjts utefter vattnet vid 

Grönviksvägen. Förvaltningen informerar om att sly röjs varje år 

enligt plan men hela Bromma inte hinns med på ett år. Den 

biologiska mångfalden måste också beaktas. 

Stig Andersson undrar om ordningsregler finns för rastning av 

hundar. Förvaltningen informerar om de lokala ordningsstadgarna, 

att hunden ska vara kopplad, att man ska plocka upp efter hunden 

osv. 

 

7. Stadsdelsnämndens sammanträde den 23 maj 2019 

Pensionärsrådet har tagit del av samtliga ärenden och särskilt 

kommenterat: 

 

3. Fritidsgården på Tranebergsängen 

Pensionärsrådet ser positivt på en ev. boulebana vid Tranebergs 

trygghetsboende. Förvaltningen informerar om att tre bostads-

fastigheter runt parken ska vara klara 2020, en gata ska flyttas 

vilket påbörjas i maj. Ombyggnation av parken ska påbörjas 2020. 

 

6.  Yttrande över revisionens rapport 2018 

Förvaltningen informerar om att årsmål för indikatorer ibland sätts 

högre än kommunfullmäktiges. Även om Brommas eget mål inte 

nås kan kommunfullmäktiges mål uppnås. 

 

7. Remiss, inbjudan till samråd om förslag till detaljplan för 

Elementet 1 m fl i stadsdelen Ulvsunda industriområde 

Diskussion kring planering av boende för äldre i nya 

bostadsområden. Förvaltningen informerar om att detta får lyftas i 

remissvar. 

 

8. Förvaltningens rapport   

Brott – verksamheterna ska vara medvetna om möjligheten att 

rapportera in det som hänt och observeras 

Värme – inför en ev. ny värmebölja i sommar har förvaltningen 

arbetat med hur detta ska hanteras, inköp av fläktar och AC, 

instruktioner till vikarier. Krisplanerna uppdateras. 
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Temamånad i maj är friskvård och hälsa. Förslag på nya teman har 

diskuterats på möte med ideella föreningar. Ett förslag är våld i 

nära relationer, ett annat är den nya välfärdstekniken och 

digitaliseringen ur ett äldreperspektiv. 

Utbildning om hemtjänst för pensionärsrådets medlemmar  -

förvaltningen arbetar på ett program, förslag på dag är den  

30 september kl. 9.00 – 12.00. SPF önskar att även deras 

hemtjänstgrupp skulle få delta och ev. några fler från PRO. 

Mälarbackens kök – prel. ombyggnadsstart är 10 juni men ännu 

inget exakt datum. Ombyggnationen beräknas ta ca 8 veckor och 

maten kommer att tillhandahållas av annan leverantör. Ny chef för 

köket började 1 maj.  

Nytt schemaläggningssystem – två piloter ska genomföras varav 

Blackebergs hemtjänst är den ena. Upphandling pågår. 

Inventering av lokaler i Bromma – pensionärsrådet undrar om detta 

är på gång. 

 

9. Rådets rapporter 

Karin Lund, Ester Mogensen och Karin Hanqvist har deltagit i 

förtroenderåd på Mälarbacken vilket var ett bra möte. De upplever 

att deras deltagande uppskattas. De ser Mälarbacken som 

föredömligt välskött idag och med en positiv anda. 

 

Stig Andersson och Inger Edvardsson besöker Sörklippan idag. 

Förvaltningen informerar om att en bitr. enhetschef har anställts 

vilket ger enhetschefen möjlighet att ägna mer tid åt hemtjänsten. 

 

10. Skrivelser 

Inga nya skrivelser har inkommit. 

 

11. Kommunstyrelsens pensionärsråds protokoll  

Gunilla Persson informerar om de ärenden som tagits upp. 

 

12. Övriga frågor 

Inga övriga frågor. 

 

13. Nästa sammanträde 

Nästa sammanträde är måndagen den 3 juni kl. 10.00-12.00. 

 


